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Zápis 
ze zasedání Krizového štábu MČ Praha 10, konaného dne 11. 1. 2021 od 10:00 hod. formou 

videokonference 
 
Přítomni:  
Členové Bezpečnostní rady MČ Praha 10: Renata Chmelová (starostka MČ), Ing. Jana Komrsková (1. 
místostarostka MČ), Mgr. Michal Kočí (člen rady MČ), JUDr. Jana Hatalová MBA (tajemnice ÚMČ),  
plk. Mgr. Renáta Havlíková (ředitelka OŘ PČR Praha IV), Ing. Michal Ridl (ředitel OŘ MP Praha 10),  
npor. Mgr. Pavel Vojtík (velitel HS č. 5 – Strašnice, HZS hl. m. Prahy), Ing. Marek Šuran (tajemník 
krizového štábu). 
 
Členové stálé pracovní skupiny Krizového štábu MČ Praha 10: Bc. Jan Hamrník (vedoucí oddělení 
tiskového), Mgr. Martin Bahenský (vedoucí oddělení sekretariátu starostky), Ing. arch. Martin Valovič 
(místostarosta MČ), Bc. Linda Zákorová (odborová organizace), Mgr. Václav Vlček (vedoucí SPS 
krizového štábu), Bc. Pavel Petřík (vedoucí odboru sociálního), Mgr. Bc. Jana Vinterová (vedoucí odboru 
školství), MgA. David Kašpar (místostarosta MČ). 
 
Přizvaní hosté: 
MUDr. Václav Ptáček (ředitel LDN Vršovice), Eva Lexová (ředitelka CSOP). 
 
Renata Chmelová (starostka MČ) 

 Přivítala přítomné členy krizového štábu a přizvané hosty. 
 
plk. Mgr. Renáta Havlíková (PČR) 

 Aktuálně máme 31 nakažených policistů, 23 v karanténě. 
 Pracujeme na seznamech policistů, kteří by mohli být v průběhu únoru proočkováni. 

 
Ing. Michal Ridl (MP) 

 K dnešnímu dni máme 1 pozitivního strážníka a 5 strážníků v karanténě. 
 Za měsíc prosinec bylo zjištěno a celkem řešeno 535 přestupků, za leden zatím 224 přestupků. 
 Také vypracováváme seznamy strážníků, kteří by mohli být proočkováni. 
 Situace v adventních dnech a na silvestra byla klidná. 
 Stále monitorujeme situaci v okolí ÚP. Situace je klidná, řešili jsme pouze několik osob, které 

neměly na dýchacích cestách roušku. 
 
npor. Mgr. Pavel Vojtík (HZS) 

 1 pozitivní příslušník. 
 Několik hasičů již bylo naočkováno, jedná se zejména o obsluhu operačních středisek. 
 Taktéž jsme vytvořili seznamy lidí, kteří chtějí být proočkováni, konkrétní termín taktéž 

nemáme. 
 
JUDr. Jana Hatalová MBA (tajemnice ÚMČ) 

 Aktuálně je na ÚMČ 15 pozitivních zaměstnanců a další 4 v karanténě. 
 
Mgr. Michal Kočí (člen rady MČ) 

 Uvedl specifika spojená s očkováním (administrativa, skladování aj.). 
 Dle informací od Vlády ČR to vypadá, že pedagogičtí pracovníci nebudou přednostně 

naočkovaná skupina. 
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Bc. Pavel Petřík (vedoucí odboru sociálního) 
 Zmínil, že spatřuje v sociálních pracovnících, kteří jsou v přímém kontaktu s ohroženou 

skupinou (seniory), taktéž skupinu osob, které by měla být naočkována přednostně. 
 Pan ptáček upozornil, že imunita vzniká až cca 4 týdny po podání první dávky vakcíny. 

 
Eva Lexová (ředitelka CSOP). 

 V pátek odpoledne začalo očkování v CSOP (144 klientů, 86 zaměstnanců). 
 
V 10:26 opustili jednání krizového štábu zástupci složek IZS. 
 
Mgr. Bc. Jana Vinterová (vedoucí odboru školství) 

 ZŠ a MŠ: 10 pozitivních zaměstnanců, 26 v karanténě, 157 dětí v karanténě (pouze z těch, kteří 
mají prezenčně docházet do školy, ostatní se nesledují). 5 celých tříd v karanténě. 

 
 
Předsedkyně krizového štábu poděkovala všem členům za účast. V 10:45 ukončila jednání krizového 
štábu. 
 
 

V Praze dne 12. 1. 2021 

 
 
 
 
 

Zapsal:  Ing. Marek Šuran 
tajemník Krizového štábu MČ Praha 10 

 
 
 
 
 
 
 

Schválila: Renata Chmelová 
starostka MČ Praha 10 
předsedkyně Krizového štábu MČ Praha 10 

 


